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CAML Review Survey / Sondage – Revue de l’ACBM 

Dear CAML members, 
It is becoming increasingly difficult for CAML to afford the cost of producing and mailing the 
print version of the CAML Review. An average issue costs about $550 for printing, and another 
$200 for postage. Much of the membership fee that you pay to CAML goes to producing and 
mailing the CAML Review. These expenses could be significantly reduced by either reducing the 
number of printed issues, or moving to an online-only version. 
     At the 2009 AGM, a motion was passed directing me to determine whether moving to an 
online-only version, or reducing the number of printed issues, are viable options. To help me to 
gather information about the opinions of CAML members, please complete a short survey, which 
can be accessed via the link below.  

http://www.surveymonkey.com/s/PKFRMJZ 

Please complete the survey by Dec. 31, 2009. The results will be published in the April 2010 
issue of the CAML Review, and also discussed at the 2010 AGM in Regina. Thank you very 
much for your assistance. If you have further questions or comments, please contact me. 

Cheryl Martin 
Editor, CAML Review 
cmart29@uwo.ca 
519-661-2111 ext. 88081 
 

Chers membres de l’ACBM, 

Il devient de plus en plus difficile pour l’ACBM de se permettre les coûts de production et 
d’envoi de la version papier de la Revue de l’ACBM. Un numéro moyen coûte environ 550 $ 
pour l’impression et 200 $ pour l’envoi. Une grande partie de vos frais de cotisation est affectée 
à la production et à l’envoi de la Revue de l’ACBM. Ces coûts pourraient être considérablement 
réduits soit en minimisant le nombre de numéros imprimés soit en passant à une version 
électronique. 
     À l’AGM de 2009, une motion a été adoptée me chargeant à déterminer si passer à une 
version électronique ou minimiser le nombre de numéros imprimés sont des options viables. Afin 
de m’aider à colliger l’information sur les opinions des membres de l’ACBM, veuillez remplir le 
sondage éclair. Vous y aurez accès en cliquant sur le lien ci-dessous. 

http://www.surveymonkey.com/s/3X3NCHX 

Veuillez remplir le sondage d’ici le 31 décembre 2009. Les résultats seront publiés dans le 
numéro d’avril 2010 de la Revue de l’ACBM et commentés lors de l’AGM 2010 à Regina. Je 
vous remercie de votre collaboration. Pour toutes questions ou commentaires, n’hésitez pas à 
communiquer avec moi. 

Cheryl Martin 
Rédactrice, Revue de l’ACBM 
cmart29@uwo.ca 
519-661-2111, poste 88081 


